
STYREMØTE MALVIK IL HÅNDBALL 

 
 

 

Møte: 12/2022 

Tidspunkt: 19.12.22 kl 20:00 

Sted: Malvikhallen 

Tilstede: Karl Sigmund Hagen, Vidar Furu, Kåre Gruven, Kristine Mattson, Stig Roar 
Aasgård, Ragnhild Gissinger, Heidi G. Aasgård  

Fravær: Ingen 

Referent: Kristine Mattson 
  

 
 
Agenda: 

SAK NR.  
 

ANSVARLIG 

 
88/2022 

 
Åpning av møte, godkjenning av referat fra 
forrige møte og saker til eventuelt  

 
Vidar 

 
89/2022 

 
Spillertrøyer 
  

 
Heidi 

 
90/2022 

  

 
Økonomisk status  

 
Karl Sigmund 

 
91/2022 

  

 
Arbeidsmøte marked 

 
Kåre  

 
92/2022  

 
Status årshjul  

 
Kåre 

 
93/2022  

 
Julehilsen til våre sponsorer 

 
Kåre 

 
        94 /2022  

 
Publisering av referat på hjemmesida 

 
Berte 

 
95/2022  

 
Årsmøte 2023 

 
Vidar 

 
 



 
 

SAK NR.  REFERAT 

 

88/2022 

  

 

Velkommen v/ Vidar 

Møtereferat forrige møter godkjent 

  
 

 

89/2022 

  

 

Spillertrøyer er gått ut av sortimentet til Adidas 

Få en midlertidig avtale/dispans på avtalen med Adidas før en evt ny 

klubbkolleksjon høst 2023? 

Få sydd egen drakt fra Adidas. Høyere etableringskost, men mulig å 

få sydd lik drakt i flere år 

Lang leveringstid på drakter per dd 

Heidi bestiller opp drakter som mangler, avtaler møte på nyåret for å 

se på ny klubbkolleksjon 

Kåre undersøker avtalen med Merethe 

 

 

90/2022 

  

 

Gjennomgang av økonomisk status per 01.12.22 

Fakturer 1/3 hvert av lagene for bruk av Fylkeshallen 

Bytter økonomisystem til PowerOffice fra 01.01.23, regnskapsfører 

Sparebank 1. 

149.000,- overskudd per dd 

Arbeidsfil budsjett lastet opp i Teams, jobbes med på to første 

styremøter i 2023 

 
 

         

91/2022 

 

 

 Settes opp dato for arbeidsmøte marked på nyåret 

- Info på kontaktpersoner 

- Flytting av oppgaver fra Sportslig Leder til Styret 

- Kåre, Kristian, Stig Roar og Bøje (invitere Robert?) 

 

 

92/2022 

 

 

Bør starte arbeidet med årshjulet snarest på nytt år 

- Bør lages som et aktivitetshjul 



- Settes som fast punkt på styremøtene? 

 

 

 

93/2022 

 

 

Julehilsen til våre sponsorer 

- Kåre lager en julehilsen til sponsorene, Berte publiserer 

- Flere sponsorer ønsker at laget oppfordrer til å bruke de med 

jevne mellomrom 

 

 

94/2022 

 

Berte publiserer referat fra styremøter fortløpende. Sender over til 

henne de som mangler. 

 

 

95/2022 

 

 

Årsmøte 2023 

- Planlegging av dette, må settes dato 

- Ta kontakt med valgkomiteen ang status, blir tatt tak i snarest 

- Valg av valgkomite på årsmøtet 

- Etablere et arbeidsutvalg? 

 -  

 


